
 
 

PROTOKÓŁ Nr 29/10  
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Ochrony Środowiska z Komisją Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych  
Rady Miejskiej w Golczewie 

odbytego w dniu 28 kwietnia 2010 r. 
 
Posiedzeniu przewodniczył radny Grzegorz Dyksy Przewodniczący Komisji 
Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych. 
Komisje posiedzenie rozpoczęły o godz. 1400, zakończyły o godz. 1547. 
W posiedzeniu udział wzięli wszyscy członkowie Komisji Rewizyjnej i Komisji 
Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska oraz członkowie  
Komisji Oświaty Zdrowia i Spraw Społecznych (nieobecny radny Wiesław 
Kloch). 
W posiedzeniu ponadto uczestniczyli: Andrzej Danieluk, burmistrz, Walde-
mar Bartniczuk, zastępca burmistrza, Barbara Deszyńska, skarbnik gminy, 
Ireneusz Wilk , sekretarz gminy oraz Zbigniew Olech radca prawny. 
Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 
 

Porządek obrad komisji: 
 
1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie posiedzenia Komisji, 
b) stwierdzenie kworum, 
c) przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji 

2. Omówienie spraw sesyjnych: 
1) projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Samo-

dzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Golczewie za 2009 r. 
2) projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gol-

czewa za 2009 r. 
a) wprowadzenie Burmistrza, 
b) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie dotycząca sprawozdania  

z wykonania budżetu, 
c) wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium z tytułu bu-

dżetu Gminy Golczewo za 2009 r., 
d) dyskusja. 

3) projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania prze-
strzennego gminy Golczewo, część obrębu Golczewo 7, działka 568, 

4) projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia aktualizacji Planu Odnowy 
Miejscowości Wysoka Kamieńska na lata 2007-2013, 

5) projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia aktualizacji Planu Odnowy 
Miejscowości Upadły na lata 2007-2013 

6) projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia aktualizacji Planu Odnowy 
Miejscowości Kłodzino na lata 2007-2013, 

7) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie połączenia w zespół 
niektórych szkół i przedszkola funkcjonujących na terenie gminy Golcze-
wo, 

8) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia zakładu bu-
dżetowego pod nazwą Zakład Usług Publicznych w Golczewie, 

9) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania statutu Ośrod-
kowi Pomocy Społecznej w Golczewie. 
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3. Wolne wnioski i zapytania. 
4. Zakończenie obrad. 
 
 
Ad 1. Sprawy regulaminowe 

Radny Grzegorz Dyksy, Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Go-
spodarczego i Ochrony Środowiska jako przewodniczący obrad stwierdził kwo-
rum w komisjach i komisje są władne do wydawania opinii i wniosków do rozpa-
trywanych tematów posiedzenia. 
Powitał radnych i zaproszonych gości następnie przedstawił porządek obrad, 
według którego będzie prowadzone dzisiejsze posiedzenie.  

Andrzej Danieluk burmistrz wniósł o przyjęcie zmiany porządku obrad po-
siedzenia Komisji dotyczącego zmian tytułów uchwał zawartych w niniejszym 
porządku obrad w następujących punktach 4, 5, i 6 i odczytał ich właściwe 
brzmienie : „projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zatwierdzenia Pla-
nu Odnowy Miejscowości Wysoka Kamieńska na lata 2007-2013”, „projekt 
uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Upadły na lata 
2010-2016”, „projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie w sprawie za-
twierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Kłodzino na lata 2007-2013. 

Wyjaśnił, że zmiana ta jest konieczna ze względu na wymogi Programów 
Unijnych. Prosił ponadto o przyjęcie do niniejszego porządku obrad „projektu 
uchwały w sprawie dotacji na dofinansowanie robót budowlanych przy zabyt-
kach wpisanych do rejestru zabytków, ponieważ oprócz zabezpieczenia środków 
finansowych w budżecie winna być podjęta uchwała, która określi wysokość 
przyznanej dotacji na określone zadanie. 
Radni jednomyślnie, 14 „za” głosami przyjęli propozycje Burmistrza. 
 
Przewodniczący obrad przedstawił porządek obrad po zmianie. 
 
1. Omówienie spraw sesyjnych: 

1) projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Samo-
dzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Golczewie za 2009 r. 

2) projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gol-
czewa za 2009 r. 
a) wprowadzenie Burmistrza, 
b) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie dotycząca sprawozdania  

z wykonania budżetu, 
c) wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium z tytułu bu-

dżetu Gminy Golczewo za 2009 r., 
d) dyskusja. 

3) projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania prze-
strzennego gminy Golczewo, część obrębu Golczewo 7, działka 568,  

4) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zatwierdzenia Planu 
Odnowy Miejscowości Wysoka Kamieńska na lata 2007-2013. 

5) projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości 
Upadły na lata 2007-2013, 

6) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zatwierdzenia Planu 
Odnowy Miejscowości Kłodzino na lata 2007-2013, 
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7) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie połączenia w 

zespół niektórych szkół i przedszkola funkcjonujących na terenie gminy 
Golczewo, 

8) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia zakładu bu-
dżetowego pod nazwą Zakład Usług Publicznych w Golczewie, 

9) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania statutu Ośrod-
kowi Pomocy Społecznej w Golczewie, 

10) projekt uchwały w sprawie dotacji na dofinansowanie robót budowlanych 
przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków. 

3. Wolne wnioski i zapytania. 
4. Zakończenie obrad. 
 
 
Komisje jednomyślnie 14 głosami „za” przyjęły protokół z poprzedniego posie-
dzenia Komisji.. 
 
Ad. 2 Omówienie spraw sesyjnych: 
 
Ad. 2.1) projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działal-
ności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Gol-
czewie za 2009 r. 

Andrzej Danieluk burmistrz przedstawił projekt uchwały i prosił Pana An-
drzeja Radeckiego dyrektora SPZOZ w Golczewie o przedstawienie sprawozdania, 
które Radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi. 

Andrzej Radecki, dyrektor SPZOZ w Golczewie przedstawił sprawozdanie  
z działalności SPZOZ za 2009 r. i poinformował, że jako SPZOZ udzielają świad-
czeń w zakresie podstawowej opieki zdrowotnej dla aktywnie zadeklarowanych 
pacjentów, zaś w pozostałych zakresach dla pacjentów zgłaszających się również 
z całego Powiatu pod warunkiem, że dany pacjent jest ubezpieczony w NFZ.  
Od 10 lat personalnie pracują w niezmienionym składzie. Poinformował, że ogó-
łem udzielono 76.351 świadczeń, przeprowadzono badania mammograficzne 
oraz badania radiologiczne finansowane przez Gminę. Zorganizowano kilka tzw. 
białych sobót. Szczegółowe dane w tym zakresie ujęto w sprawozdaniu. Stwier-
dził ponadto, że pod koniec 2009 r. wykonano modernizację instalacji centralne-
go ogrzewania oraz ciepłej wody użytkowej, co pozwoli w znacznym stopniu obni-
żyć koszty ogrzewania pomieszczeń. Wymieniono całą instalację grzewczą oraz 
CWU, zainstalowano grzejniki higieniczne oraz zamontowano piec CO. Koszt in-
westycji wyniósł 62.098 tyś zł. Kontynuowano remont gabinetów lekarskich  
i zabiegowych oraz rozpoczęto remont pomieszczeń szatni dla personelu. 

Działalność bieżąca finansowana jest ze środków przekazywanych w mie-
sięcznych transzach przez Narodowy Fundusz Zdrowia oraz z wpłat pacjentów za 
świadczenia, które nie są finansowane przez NFZ. 

Poinformował, że 2009 r. został zamknięty wynikiem dodatnim w wysoko-
ści 59.305,28 zł. Przychody wyniosły 1.077.327,47 zł, zaś koszty 1.018.022,18 
zł. 

Radny Tomasz Bartniczuk zwrócił uwagę, że mimo tak wielu inwestycji 
SPZOZ osiągnął wynik dodatni i zapytał, czym jest to spowodowane ? 

Dyrektor SPZOZ poinformował, że była to nadwyżka z ubiegłego roku. 
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Radny Grzegorz Dyksy, przewodniczący obrad zapytał, czy przychód  

z tytułu szczepionek w wysokości 33.505,00 zł dotyczy szczepionek refundowa-
nych ? 

Dyrektor SPZOZ poinformował, że jest to przychód z tytułu szczepień 
mieszkańców Gminy szczepionką, która została finansowana przez Gminę Gol-
czewo. Wyjaśnił również, że SPZOZ przeprowadza szczepienia obowiązkowe, któ-
re są refundowane oraz zalecane, których koszt musi ponieść dany pacjent. 

Burmistrz, jako przewodniczący Rady Społecznej SPZOZ poinformował, że 
Rada Społeczna pozytywnie zaopiniowała przedstawione sprawozdanie. 
 Radni nie wnieśli więcej uwag i pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 
 
Ad. 2.2) projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmi-
strzowi Golczewa. 
 Mieczysław Perużyński, przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił 
projekt uchwały i prosił Burmistrza o przedstawienie sprawozdania z wyko-
nania budżetu Gminy Golczewo za 2009 r. 

a) wprowadzenie Burmistrza  
 Andrzej Danieluk, burmistrz poinformował, że sprawozdanie 
przekazano Radzie Miejskiej w Golczewie i Regionalnej Izbie Obrachun-
kowej w Szczecinie w formie pisemnej w wymaganym terminie. 
Stwierdził, że od 2007 dochody Gminy zwiększyły się o 1/3. Wszystkie 
zadania są konsekwentnie realizowane. 

b) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie dotycząca 
sprawozdania z wykonania budżetu 

Mieczysław Perużyński, przewodniczący Rady Miejskiej odczytał 
uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie 
nr XXI/53/2010 z dnia 1 kwietnia 2010 r. w sprawie wydania opinii doty-
czącej sprawozdania Burmistrza Golczewa z wykonania budżetu za 2009 r. 
 

c) wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium z 
tytułu budżetu Gminy Golczewo za 2009 r. 

Radny Lech Ferdynus. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał 
wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Golczewie z dnia 13 kwietnia 
2010 r. w sprawie udzielenia Burmistrzowi Golczewa absolutorium  
z tytułu wykonania budżetu Gminy za 2009 r. 

 
d) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie dotycząca 

wniosku Komisji Rewizyjnej 
 Radny Mieczysław Perużyński, Przewodniczący Rady Miejskiej 
odczytał uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunko-
wej w Szczecinie nr XLIII/154/2010 z dnia 20 kwietnia 2010 r.  
w sprawie wydania pozytywnej opinii dotyczącej wniosku Komisji Rewi-
zyjnej Rady Miejskiej w Golczewie w sprawie udzielenia Burmistrzowi 
Golczewa absolutorium z wykonania budżetu za 2009 r.  
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e) dyskusja 

Radny Mieczysław Perużyński, Przewodniczący Rady zapytał z czego 
wynika wielkość deficytu wykazana w sprawozdaniu Burmistrza w wysokości 
2.2961.485,67 zł, który wg. ewidencji Izby winien wynosić  4.031.110,00 zł. 
 Barbara Deszyńska poinformowała, że zapis ten jest Jej błędem i rze-
czywiście deficyt budżetowy wynosi 4.031.110,00 zł. 
 Burmistrz dodał, że jest to pomyłka oczywista. 
Poinformował ponadto, iż z kwoty 800 tys. zł przejętej po Zakładzie Usług 
Publicznych w Golczewie pozostało jeszcze do widnykacji 174 tys. zł. Większą 
część kwoty skutecznie wyegzekwowano od dłużników. 
 Radna Danuta Bednarz zauważyła, że pocieszające jest to, że dochody 
z tytułu podatków są wyższe i osiągnęły wynik ponad 100 %. 
 Skarbnik stwierdziła, że ww. dochody planowane są ostrożnie, na pod-
stawie dochodów osiągniętych w ubiegłym roku. 
  Ireneusz Wilk, sekretarz gminy powiedział, że dzięki tej nadwyżce 
będzie istniała możliwość spłaty części zaciągniętych kredytów. 
  Burmistrz stwierdził, że w porównaniu do gmin ościennych nie ma-
my problemu ze ściągalnością bieżących podatków. Istnieje natomiast 
problem ze ściągnięciem podatków z przed 2006 r. 
  Radny Grzegorz Dyksy zwrócił uwagę, że 60 % przychodów jest z ty-
tułu podatków, zapytał także ile zadłużenia ma obecnie Gmina Golczewo ? 
 
  Burmistrz poinformował, że spłaciliśmy ponad 1 mln kredytu, który 
zaciągnęliśmy w 2006 r., spłaciliśmy 250 tyś z tytułu obligacji i na koniec 
roku zostało 4 mln zł, które mamy do dyspozycji. Stwierdził ponadto, że 
inwestycji wykonano za kwotę 4,5 mln zł. Uważa, że żadna złotówka nie 
może być wydana, dopóki nie przyniesie następnej złotówki, więc koniecz-
nym jest w dalszym ciągu dbanie o pozyskiwanie dodatkowych źródeł fi-
nansowania. 
  Poinformował, że na dzień dzisiejszy zadłużenie Gminy wynosi około  
1,5 mln. zł. 

Radny Tomasz Wawrzyński zapytał dlaczego wykonanie inwestycji 
wynosi jedynie 46 % ? 

Burmistrz wyjaśnił, że część programów, z których istnieje możli-
wość pozyskania dodatkowych środków została przełożona w czasie, dzięki 
temu niektóre inwestycje można wykonać dwukrotnie taniej. 
 Radny Mieczysław Perużyński zwrócił uwagę, że Radzie należą się 
słowa uznania za gospodarowanie środkami budżetowymi i cierpliwość 
wobec działań Burmistrza np. przy przedstawianiu przez Niego kosztów 
budowy przedszkola. 
 
Radni nie wnieśli więcej uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
W wyniku jawnego głosowania Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego 
i Ochrony Środowiska 5 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisja Rewizyjna jednomyślnie 6 głosami „za” zaopiniowała projekt 
uchwały. 
Komisja Oświaty Zdrowia i Spraw Społecznych jednomyślnie 7 głosami 
„za” zaopiniowała projekt uchwały (nieobecny radny Wiesław Kloch). 
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Ad. 2.3). projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospoda-
rowania przestrzennego gminy Golczewo, część obrębu Golczewo 7, 
działka 568 
 Elżbieta Bednarczyk, podinspektor Urzędu Miejskiego w imieniu Burmi-
strza przedstawiła projekt uchwały i poinformowała, że przedmiotem niniej-
szego projektu jest działka położona w Golczewie przy byłym „Bacutilu”.  
Plan zagospodarowania przestrzennego został zainicjowany uchwałą  
nr XIV/131/08 z 19 czerwca 2008 r. po stwierdzeniu zgodności ze Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego. Wyjaśniła, że 
autorem projektu planu jest Biuro Studiów i Projektów Europejskich ze 
Szczecina, głównym projektantem jest Pan Jerzy Tokarski.  
Poinformowała, że § 1 ust 1 pierwotnej wersji niniejszego projektu nie zawierał 
wszystkich zmian wymienionych w Studium w związku z tym projektant  
w dniu 26 kwietnia br. je wprowadził.  
Zmienioną wersję niniejszego projektu uchwały przedłożono dziś Radnym. 
Stwierdziła, że dla Gminy koszt sporządzenia planu to jedynie prowadzenie 
postępowania, pozostałe koszty ponosi projektant. 
 Radny Grzegorz Dyksy zapytał, czy inwestor w dalszym ciągu będzie 
zmierzał do realizacji zaplanowanej inwestycji. 
 Burmistrz poinformował, że szczegółów nie znamy, z Planu wynika, że 
planuje się utworzenie tam 4 fabryczek 

Elżbieta Bednarczyk dodała, że jeżeli nieruchomość zostanie odsprzeda-
na, wówczas Gmina będzie miała prawo naliczyć opłatę planistyczną. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały 
 
Ad. 2.4). projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zatwierdze-
nia Planu Odnowy Miejscowości Wysoka Kamieńska na lata 2007-2013 
 Zbigniew Urbański, podinspektor Urzędu Miejskiego w imieniu Burmistrza 
przedstawił projekt uchwały i poinformował, że aktualizacja Planu dotyczy miej-
scowości, w których będą realizowane budowy placów zabaw. Gmina Golczewo 
złożyła wniosek do Programu „LIDER” na ich dofinansowanie. Poinformował, że 
niniejszy Plan został przyjęty przez Zebranie Wiejskie Sołectwa Wysoka Kamień-
ska. Stwierdził, że w wyniku szczegółowej analizy na najbliższej sesji Burmistrz 
wniesie autopoprawkę do niniejszego projektu uchwały, który w wersji zmienio-
nej został dziś radnym przedłożony. Prosił Radnych o pozytywne zaopiniowanie 
projektu uchwały. 
 Radny Mieczysław Perużyński zapytał, czy zmiana Planu może przyczynić 
się do odłożenia w czasie rozpoczętego już wcześniej przez Gminę Planu i spowo-
duje tzw. „ustawienie się na końcu kolejki” ? 
 Zbigniew Urbański wyjaśnił, że w tej kwestii nie będzie żadnych reperku-
sji, niniejszy projekt uchwały jest aktualizacją przyjętego wcześniej Planu. 
Przedstawił zmieniony projekt uchwały, który po dokonaniu uzgodnień winien 
brzmieć następująco: „projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zatwier-
dzenia Planu Odnowy Miejscowości Wysoka Kamieńska na lata 2007-2013”. 
W konsekwencji powyższego zmianie uległ zapis w § 1 „W uchwale  
nr XXI/188/09 Rady Miejskiej w Golczewie z dnia 26 marca 2009 r. w sprawie 
zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Wysoka Kamieńska na lata 2007-
2013 wprowadza się następujące zmiany: 1) tytuł uchwały otrzymuje brzmienie: 
w sprawie Planu Odnowy Miejscowości Wysoka Kamieńska na lata 2009-2015, 
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2) załącznik do uchwały otrzymuje brzmienie jak załącznik do niniejszej 
uchwały”. 
Wyjaśnił ponadto, że z rozporządzenia dotyczącego ww. dokumentacji wynika 
siedmioletni okres realizacji Planu. 
 

Radni nie wnieśli więcej pytań i uwag do projektu uchwały. 
Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
 
Ad. 2.5). projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miej-
scowości Upadły na lata 2007-2013 
 Zbigniew Urbański, podinspektor Urzędu Miejskiego przedstawił w imieniu 
Burmistrza projekt uchwały i poinformował, że ww. Plan został przyjęty przez 
Zebranie Wiejskie Sołectwa Upadły. Poinformował, że Burmistrz na najbliższej 
sesji wniesie autopoprawkę do niniejszego projektu uchwały i przedstawił zmie-
nioną wersję projektu uchwały, którą również dziś przedłożono Radnym. 
Tytułu projektu ww. uchwały winien brzmieć następująco: „w sprawie zatwier-
dzenia Planu Odnowy Miejscowości Upadły na lata 2010-2016”. W konsekwencji 
powyższego zmianie uległ zapis w § 1 „Zatwierdza się Plan Odnowy Miejscowości 
Upadły na lata 2010-2016, przyjęty uchwałą nr 1/2010 przez Zebranie Wiejskie 
Sołectwa Upadły w dniu 30 marca 2010 r. w brzmieniu ustalonym w załączniku 
do niniejszej uchwały”. 
 
Radni wnieśli uwag do projektu uchwały. 
 
Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
 

Ad. 2.6). projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miej-
scowości Kłodzino na lata 2007-2013 
 Zbigniew Urbański, podinspektor Urzędu Miejskiego przedstawił w imieniu 
Burmistrza projekt uchwały i poinformował, że ww. Plan został przyjęty przez 
Zebranie Wiejskie Sołectwa Drzewica. Poinformował, że Burmistrz na najbliższej 
sesji również wniesie autopoprawkę do niniejszego projektu uchwały i przedsta-
wił zmienioną wersję projektu uchwały, którą również dziś przedłożono Radnym.  
Tytułu projektu ww. uchwały na następujący „zmieniająca uchwałę w sprawie 
zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Kłodzino na lata 2007-2013”. W kon-
sekwencji powyższego zmianie uległ zapis w § 1 „W uchwale nr XXVII/246/09 
Rady Miejskiej w Golczewie z dnia 5 listopada 2009 r. w sprawie zatwierdzenia 
Planu Odnowy Miejscowości Kłodzino na lata 2007-2013 wprowadza się nastę-
pujące zmiany: 1) tytuł uchwały otrzymuje brzmienie: w sprawie Planu Odnowy 
Miejscowości Kłodzino na lata 2009-2015, 2) załącznik do uchwały otrzymuje 
brzmienie jak załącznik do niniejszej uchwały”. 
 
Radni nie wnieśli uwag i pozytywnie zaopiniowali ww. projekt uchwały 
 
Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
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Ad. 2.7). projekt uchwały zmieniają- cej uchwałę w sprawie połącze-
nia w zespół niektórych szkół i przedszkola funkcjonujących na tere-
nie gminy Golczewo 

Ireneusz Wilk, sekretarz gminy w imieniu Burmistrza przedstawił projekt 
uchwały i poinformował, że Zespół Szkół Publicznych działa w oparciu o przepisy 
ustawy z dnia 30 czerwca 2005 r. o finansach publicznych, które utraciły swoją 
moc z dniem 31 grudnia 2009 r. W związku z tym istniejący Statut należy dosto-
sować do obowiązującego stanu prawnego. 
 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały 
Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
 
Ad. 2.8). projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia 
zakładu budżetowego pod nazwą Zakład Usług Publicznych w Golcze-
wie 

Ireneusz Wilk, sekretarz gminy w imieniu Burmistrza przedstawił projekt 
uchwały i poinformował, że Zakład Usług Publicznych również działa w oparciu 
o przepisy ustawy z dnia 30 czerwca 2005 r. o finansach publicznych, które 
utraciły swoją moc z dniem 31 grudnia 2009 r.  
W związku z tym istniejący Statut należy dostosować do obowiązującego stanu 
prawnego. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
 

Ad. 2.9). projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania 
statutu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Golczewie 

Ireneusz Wilk, sekretarz gminy w imieniu Burmistrza przedstawił projekt 
uchwały i poinformował, że Ośrodek Pomocy Społecznej w Golczewie działa także 
w oparciu o przepisy ustawy z dnia 30 czerwca 2005 r. o finansach publicznych, 
które utraciły swoją moc z dniem 31 grudnia 2009 r.  
W związku z tym istniejący Statut należy także dostosować do obowiązującego 
stanu prawnego. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
 
Ad. 2.10). projekt uchwały w sprawie dotacji na dofinansowanie robót 
budowlanych przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków 
 Andrzej Danieluk, burmistrz przedstawił projekt uchwały i poinformował, 
że niniejszy projekt uchwały związany jest z uchwałą nr XVI/151/08 Rady Miej-
skiej w Golczewie z 30 września 2008 r. w sprawie określenia zasad udzielania 
dotacji na dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 
budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. Stwierdził, że pro-
boszcz Parafii Rzymskokatolickiej pw. Chrystusa Króla w Kozielicach, wnioskiem 
z 29 marca 2010 r. zwrócił się o dofinansowanie robót budowlanych przy ww. 
kościele, który jest wpisany do rejestru zabytków. 

 Barbara Deszyńska, skarbnik gminy dodała, że oprócz uchwały bu-
dżetowej konieczne jest podjęcie uchwały o przyznaniu dotacji.  
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Radni nie wnieśli uwag do pro- jektu uchwały. 

 
Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
 

Ad. 3 Wolne wnioski i zapytania 
 Andrzej Danieluk, burmistrz udzielił odpowiedzi na wnioski złożone przez 
Radnych na wcześniejszych posiedzeniach Rady i poinformował, że odpowiedz 
na interpelację w sprawie „Ilości własnego wkładu na realizację projektów unij-
nych i czy nam to wystarczy” została przekazana na piśmie Radnemu Grzego-
rzowi Dyksemu. 
Bank PKO S.A. zostanie przeniesiony z budynku Urzędu Miejskiego i w tej spra-
wie trwają jeszcze rozmowy z przedstawicielami ww. Banku.  
Drzewa na cmentarzu w Golczewie, które rosną za krzyżem zostaną usunięte po 
sezonie.  
Spływ wód opadowych z ul. Leśnej w Golczewie zostanie uporządkowany w mia-
rę posiadanych środków. 
Sprawozdanie z działalności między sesjami w części dotyczącej spotkań zostało 
bardziej uszczegółowione.  
Poinformował ponadto, że Gmina pracuje nad możliwością dofinansowania bu-
dowy przydomowych oczyszczalni ścieków oraz rozważa zasadność montażu fo-
toradarów i monitoringu lub utworzenia Straży Miejskiej na zasadzie porozu-
mienia z Gminą Gryfice. 
 
 Radny Lech Ferdynus zapytał, czy została już rozliczona budowa kortu 
tenisowego na boisku „Orlik” ? 
 Burmistrz poinformował, że nie zapłacono za ww. inwestycję. 
 
 Radny Tomasz Bartniczuk wystosował następujące zapytania: czy pracow-
nicy interwencyjni mogliby oczyścić z trzcin brzeg jeziora Szczucze, czy herb 
Gminy może być wykorzystany przez Uczniowski Klub Sportowy, czy plac zabaw 
przy boisku „Orlik” zostanie rozbudowany. 
 Burmistrz poinformował, że wędkarze mieli oczyścić brzeg jeziora. 
 Radny Tomasz Bartniczuk stwierdził, iż w chwili obecnej obowiązuje zakaz 
wędkowania. 
 Burmistrz w dalszej wypowiedzi poinformował, że w bieżącym roku planuje 
się rozbudowę placu zabaw, natomiast herb Gminy będzie mógł być stosowany 
na określonych zasadach po opublikowaniu uchwały w sprawie ustanowienia 
flagi, flagi stolikowej, baneru i pieczęci Gminy Golczewo oraz zasad ich używa-
nia. 
 
 Radna Danuta Bednarz zapytała o remont skrzyżowania przy ul. Kozielic-
kiej, wnioskowała o instalację oświetlenia i budowę chodnika przy ul. Krótkiej  
w Wysokiej Kam.  
 Burmistrz poinformował, że w chwili obecnej trwa opracowywanie doku-
mentacji dotyczącej remontu skrzyżowania, natomiast Rada zdecyduje  
o finansowaniu budowy chodnika i modernizacji oświetlenia. 
 Radna Beata Pastryk prosiła o zainteresowanie się warunkami mieszka-
niowymi rodziny Państwa Cinkuszewskich mieszkających w Kozielicach  
w niszczejącym budynku. 
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Zapytała ponadto, czy został ogłoszony przetarg na budowę kotłowni w Szkole 
Podstawowej w Wysokiej Kam. ? 
 Burmistrz poinformował, że ww. budynek jest administrowany przez Po-
wiat. Odnośnie przetargu Burmistrz zaprzeczył. 
 Waldemar Bartniczuk, zastępca burmistrz poinformował, że do Gminy 
wpłynęło pismo od prywatnej firmy „Albut” z Gryfic, która jest zainteresowana 
kupnem budynku byłej szkoły wraz z przyległą działką w Mechowie z zamiarem 
utworzenia domu pomocy społecznej. Stwierdził, że z uwagi na fakt, iż sprawa 
sprzedaży ww. nieruchomości była przedmiotem dyskusji Rady na jednym z po-
siedzeń w związku z tym prosił, aby Rada zajęła stanowisko w tej kwestii. 
 Grzegorz Dyksy, przewodniczący obrad poinformował, że w maju odbędzie 
się planowane posiedzenie Komisji Finansów Rozwoju Gospodarczego  
i Ochrony Środowiska w sprawie budowy mieszkań socjalnych na terenie gminy 
Golczewo z uwzględnieniem adaptacji budynku byłej szkoły w Mechowie a bu-
dowa mieszkań socjalnych w Sosnowicach. 
 
 Radny Mieczysław Perużyński przypomniał Radnym o obowiązku złożenia 
oświadczeń majątkowych.  
Poinformował, że arcybiskup Andrzej Dzięga zaprasza na Pielgrzymkę Samorzą-
dowców, która odbędzie się 15 maja br. w Trzebiatowie. 
 
Ad. 4 Zakończenie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący obrad dokonał  
zamknięcia wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Finansów, Roz-
woju Gospodarczego i Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Miej-
skiej w Golczewie. 
 
 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:            Przewodniczył: 

Inspektor       Przewodniczący Komisji  
Finansów, Rozwoju Gospodarczego 
          i Ochrony Środowiska 

 
Danuta Krupa          Grzegorz Dyksy 

 
 


